
Referat fra FAU-møte, Skeie skole 17.10.2024
Neste møte 21. November 2024

Konstituering
Referent: Ansvarlig Navn Valgt
1. Referent 1 Ann Jeanette Paterson

2. Referent 2 Nina helen Halseid-budd

3 Referent 3 Nejla Karahasan x

1.Møteleder Fau leder Anders Ree x
2. Nest leder Ole Knud Bonnez

Valg av møteleder og referent

Vedtak: Møteleder Anders Ree

Referent: Nejla Karahasan

1. Registrering av de fremmøtte
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Klasse Navn 17.10.2024

SFO Nejla Karahasan X
1A annjeanett Paterson

1B Yvonne Pedersen X
1C

2A Yvonne Pedersen X
2B Jeanine Pettersen

2C Linn Anneth Grønning X
3A Viel Marit Hoff

3B annjeanett pateson

3C

4A

4B Elise Svendsen X
4C Tina malde

5A Kari Th hattestad

5B Anders Ree X
5C Lene soma hestnes

6A Sandra Schippers X
6B Ole Knud Bonnez X
6C Tom Olav hebnes

7A Camilla Bertelsen

7B odd inge

7C Lisa Odland X
SU Kim Odland

Ass. Rektor Kristian Waage X



2. Økonomi
FAU har noen midler, ca. 50.000 kr. I mangel på inntekter synker beholdningen jevnt.
Planlagte utgifter i år er 3000 kr til reflekskonkurransen, 10.000 kr til 7.klasses tur (17.mai
penger), felles skoleavslutting 14.000kr.

3. FAU internt
Status 22.05.24:

Facebook gruppen «Foreldrerådets Arbeidsutvalg (FAU) - Skeie skole»
Det er 22 medlemmer pr dags dato. 21 klasser + SFO

Administratorer:
FAU leder – Anders Ree
SU leder – Kim Odland
Nest leder - Ole Knud Bonnez
Hjelpere for Facebook gruppa: 2-3 stk

- Kari Hatlestad
- Tina Malde

Ingenting nytt siden forrige møte.

-Det lages arrangement med påmelding for hvert møte og arrangement for å ha en enklere oversikt
på hvem som har mulighet å delta.

4. Gratis prinsippet utenom skoletid + veldedige aksjoner er dette noe å ta stilling til?
Hei,

KFU har laget et skriv om Gratisprinsippet utenom skoletiden, etter en del hjelp og innspill fra
dere. Jeg legger det ved her og håper det kan være til hjelp når skolene utarbeider sine egne
retningslinjer rundt dette.

Når det gjelder innsamlingsaksjoner som blir gjennomført på skolene (blant annet Hei Verden),
holder jeg på med et skriv til skoleadministrasjonen som de skal ta videre med rektorene. Jeg har
fått gode eksempler fra Tasta og Lunde skole på hvordan det kan utføres samtidig som
gratisprinsippet ivaretas, og setter pris på tips til flere gode, spesifikke måter å gjøre det på. Del
gjerne i kommentarfeltet eller melding til meg.

Alle ble bedt om å lese gjennom dokumentet til neste møte, slik at vi kan ta en beslutning da. Rektor
er positiv til slike retningslinjer, da skolen allerede jobber etter gratisprinsippet.
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Beholdning okt 2024 Kr 50 391,- Utgift/
inntekt

Reflekskonkurranse -3000 Utgift:
Skolen for 7.klassetur (17.mai penger) -10000 Utgift:
Midler til skoleavslutting -14000 Utgift:
Bord 10 stk fra ps selskapsutleie: -7730 Utgift:

Midler fra klessalg 17.apr.2024 (fjorårets inntekt kr. 3 306,- ) Inntekt
Sommeravslutning inntekt fra loddsalg (Kr. 13 758,68 i
2024)

Inntekt

Frie midler 15 661,-



5. Mål for innkjøp:
I. Kjøp av nye bord og stoler. Rektor kom med et forslag sist skoleår om å skaffe nye bord og

stoler til skolen. De som skolen allerede har, er utslitt og trenger å fornyes.
II. Fau leder ble engasjert og anskaffet 10 stk bord med mål 80*180 for kr 773,- pr bord.

III. Sparemål:
- 20 STK BORD – Kostnad: Kr 7730,- dersom det er flere bord for salg hos ps

selskapsutleie. Det er stor mulighet at det er det nå.
- Anbefaler for å gå til innkjøp av 10 stk nye Bord. Trenger 2/3 dels flertall.

- Trenger 120 stk stoler, da det går 6 personer pr bod 6*20=120.
- 120 STK stoler: Tralle med 50 stk Zown klappstol

▪ 2 stk: kostnad: 19 656,- inkl. mva *2 =39 312,-

▪ Kan prøve å søke midler fra kommunedelsutvalget og fra inntekter fra

salg som FAU arrangerer.
- Etter at vi har klart å skaffe stoler og bord så kan vi eventuelt leie ut bord og stoler

for å få igjen investeringen.? (ment som en mulighet), må i såfall lage egen
kontrakt for det formålet.

- Bord og stoler er ment brukt til avslutninger som 17 mai og andre store
arrangementer. I regi skole og FAU/foreldre.

I. Skal vi gå til innkjøp av border slik at vi har en del av de samme bordene som allerede er
kjøpt inn mål er 20 stk border, vi har 10, tenkter å kjøpe inn 10 til.

Flertall ja/nei
● Flertallet sier ja.

og holde «stoler» til søknad gjennom skolen etc.?

FAU ønsker å gå for innkjøp av 10 ytterligere bord. Det var ingen innvendinger i møtet.
Skolen skal søke om støtte til stoler.
Fau leder har kontaktet selger, fikk svar at de har 8 stk event bord igjen. og bestilling er sendt.

6. Natteravner:
I. Natteravnene søker nye frivillige, da det er stort behov

i. https://hundvag.frivilligsentral.no/aktivitet?natteravn&Id=6853
II. Interesserte kan også ta kontakt med Natteravnene på Facebook eller Ann Therese

Madland på tlf 992 90 718 eller mail; ann.therese.madland@stavanger.kommune.no

Observasjoner i bydelen, eks. med tanke på ungdom og røyking/rus kan også meldes inn til skolen
eller uteseksjonen, som tar saken videre til bydelens ressursteam. Ressursteamet følger opp barn og
unge.
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7. Refleks konkurranse

Reflekskonkurransen starter 17. okt. etter høstferien.
Den varer fram til vinterferien. Det er kun refleksivest og reflekssele som gjelder som refleks.
Læreren i hver klasse teller opp reflekser to hemmelige dager hver uke. Det blir kåret en vinner 1-4
klasse og en vinner 5-7 klasse. 1500kr til hver klasse. Vinneren bør annonseres så fort som mulig etter
vinterferien.

8. Saker fra Foreldre
Nye saker:

Heisann.
A. Ta gjerne opp igjen dette med at de små må slepe på chromebook hjem i sekkene

sine, kun for lading.
a. Ladeskap er blitt tildelt. se sak fra rektor.
b. gjelder 1-2 kl.
c. Rektor undersøker med andre skoler i bydelen angående ladeskap om

hvordan de har det. Om dette gjelder kun 1-2 klasse på de andre skolene,
eller om alle klasser har ladeskap.

B. Og, en positiv tilbakemelding fra en elev, som jeg synes rektor bør vite om;
"Vi liker den nye rektoren, han er veldig kul. Han er ute i friminuttet før skolen
sammen med oss og passer på oss, og hilser på oss.
Det synes jeg er veldig stas" Elev i 3B
Dette synes jeg er postitivt og rektor burde få tilbakemeldig på🥰

I. Hei FAU,

Spørsmål fra mamma i 3A, Konsert:
Jeg vet at barna på 3. trinn forbereder seg til konserten i konserthuset. Barna fra 1. til 4.
trinn vil bli invitert, ikke foreldrene. Jeg bare lurer på om det kunne vært en idé å invitere
foreldrene til en konsert barna kunne ha på skolen som en dugnad? Foreldre kan betale
for billetten, og pengene kan brukes til Chromebook-ladere, bord, stoler, mm.?

Jeg er villig til å hjelpe med å organisere dette hvis det trengs? =)
a. 900 års jubileum, undersøker om det er mulig å organisere noe på dagtid.

Rektor skal undersøke hva som er mulig å få til. Med bakgrunn i gratisprinsippet kan vi sannsynligvis
ikke selge billetter.

II. Hei. Jeg har fått inn én sak fra klasse 6A. Det meldes om dårlig renhold på
toalettene, problemer med mye urin på gulvet.
Hvis du har et svar, kan du sende det til meg så legger jeg det inn i
referat?:)

a. Svar fra rektor. 23.sep.
Vet ikke pr. nå hva dette skyldes, men skal videreformidle til renhold,
og høre med lærerne som har klasser som bruker toalettet.

b. Svar fra rektor 13.10: Har ikke hørt noe om urene toaletter i dag.
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III. Alle lærere må huske å informere om kakesalg (dette gjelder hvertfall på
andre trinn enn 5.

Informasjon om kakesalg kommer både på ukeplanen og i Vigilo.
a. Det skal være en god rutine om å melde fra til lærere og foreldre

allerede.

IV. Kunne det vært en ide om å inkludere refleks luer i konkurransen kanskje
lettere å få på de eldre en lue kontra vest? (Se bilde under)

a. avstemningen ble nei.

FAU ønsker å beholde regelen om at elevene må ha på seg refleksvest eller sele for å få poeng, da det
er disse plaggene elevene er mest synlige i (trafikksikkerhet).

Eldre saker:

I. Jeg vet ikke om skolen kan påvirke dette, men at helseundersøkelser burde kunne gjøres
på skolen. Det gjelder vaksinering og 1.klasse undersøkelsen. Det går så mye tid i å hente
barne og lever til helsestasjonen. Hvis det var på skolen ville vi bruke 30 min, nå må jeg ta
fri fra jobb i mange timer

a. Rektor undersøker og sender et svar fra helsesøstre.
b. Svar fra helsesøster-

Vedr. følgende spm/innspill på sist FAU-møte(jfr. referat):

Helseundersøkelser burde kunne gjøres på skolen. Det gjelder vaksinering og
1.klasse undersøkelsen. Det går så mye tid i å hente barna og lever til
helsestasjonen. Hvis det var på skolen ville vi bruke 30 min, nå må jeg ta fri fra
jobb i mange timer. Ikke alle har bil heller, eller arbeider i nærheten.

Jeg har fått svar fra leder/helsesykepleier skolehelsetjenesten
Sentrum-Hundvåg:

Hei!
Takk for innspill.
1. klasse helseundersøkelse hos skolehelsetjenesten består av en
helsesamtale med helsesykepleier på skolen og en helseundersøkelse med
lege på helsestasjon. Dette er barnets siste helsekontroll med både
helsesykepleier og lege. 
I Stavanger kommune har vi ingen leger i skolehelsetjenesten, og må derfor
gjennomføre legeundersøkelse på helsestasjonen. Dette er av hensyn til at vi
har svært lite legeressurser slik at den ressursen deles med helsestasjonen. 

Det medfører dessverre at elev/foreldre må komme to ganger.
Forstår at dette kan være krevende for familier i forhold til å ta fri fra jobb.
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Unntaksvis kan vi legge til rette for at både helsesamtalen med
helsesykepleier og legeundersøkelsen kan gjennomføres på helsestasjonene.
Dette må foreldre avtale direkte med helsesykepleier på skolen. 

Med vennlig hilsen
Åse Tomine Berge
Leder/helsesykepleier skolehelsetjenesten Sentrum-Hundvåg

II. FAU referater legges på hjemmesiden under FAU, Rektor sender en melding til alle i vigilo.
III. 3 klasse, må ha med hjem for lading, fare for skade etc grunnet alder, er det mulig med

ladeskap?
a. Ladeskap til Chromebook

 Vi har pr. nå blitt tildelt 6 skap som er plassert på småskoletrinnet (sentralt
styrt)

I dag har skolen kun ladeskap for 1. og 2. klasse.
Rektor skal undersøke om det er nødvendig å lade chromebook hver dag. Kanskje elevene kun
trenger å ha denne med hjem for lading en dag i uken?

9. Informasjon fra Rektor

Nye saker:
I. Skolejoggen(løp) lille rektor blir med i år. barnekreft i hovedfokus. 18.okt.

II. Ny/utvidelse av skolen
Det er ingen planer om utbygging pr. nå, blant annet pga. et synkende
elevtall.

Eldre saker:
I. Kommunen planlegger oppgradering av skolegården. Elevrådet har spilt inn sine

forslag. Arbeidet ute skjer til Høsten 2024.

a. Rektor stiller spørsmål og hører med kommunen.

b. Rektor har fått svar fra ansvarlig for prosjektet 3.okt.:

"Vi har nå tildelt entreprenør og har ti dagers karenstid før vi kan inngå

kontrakt. Når oppstart blir vet vi rett over høstferien, når vi vet kapasitet til

entreprenør. Holder dere oppdatert når jeg har mer informasjon"

Rektor sjekker opp status i saken.

10. Saker til neste møte
a. Gratis prinsippet utenom skoletid + veldedige aksjoner
b. Prat om klessalg
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11. Årshjul
Møtedatoer og valg av arrangement.
Ansvar: nestleder

SKEIE SKOLE FAU – ÅRSHJUL 2024/2025

 Mnd. Aktivitet Kommentarer Ansvar 

2025
AUGUST

AUGUST Skolestart 18.08 

Ingen FAU møter i august FAU- Valg i september. 

Skoleruten: Skolerute 2024/2025 | Stavanger
kommune

 

SEPTEMBER

SEPTEMBER Foreldremøte Valg av FAU representanter og klassekontakter. Skolen 

19.09.24 Fau møte (Valg) Skeie skole-lærerværelset kl. 19:00 FAU-leder

OKTOBER

17.10.24 FAU-møte Skeie skole-lærerværelset kl. 19:00 FAU leder 

Utdeling av refleksvester Reflekser gitt av Kiwi skeie, til 2022 spør Risa FAU 

17.10.24 Refleksvestkonkurranse  Oppstart 17.okt 19:00 FAU og skolen 

NOVEMBER

21.11.24 FAU møte Skeie skole-lærerværelset kl. 19:00 FAU leder 

xx.11.24 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU-leder

Fellesmøte for FAU og su-ledere
i Hundvåg bydel

DESEMBER

 Ingen FAU møter i desember.  

2026
JANUAR

23.01.25 FAU møte Skeie skole – lærerværelse kl. 19:00 FAU leder 

xx.01.25 17. mai møte Formøte, oppstartsmøte 17. mai.
FAU leder og evt.
17. mai komitè.

xx.01.25 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU-leder

FEBRUAR

20.02.25 FAU møte
Skeie skole – lærerværelse kl. 19:00-21:00 , og Salg av klær
planlegging.

FAU leder 

7

https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skolerute-20242025/?s=Skeie
https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skolerute-20242025/?s=Skeie


xx.02.25 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU-leder

Foreløpig-Møte i fau møte.

Salg av klær
Alle FAU- rep.

(Unntatt 6.trinn).

MARS

xx.03.25 FAU møte Skeie skole – lærerværelse kl. 1900-2100 FAU leder 

xx.03.25 17. mai møte 
FAU 6. trinn m klassekontakter (m Lunde) tar et første
planleggingsmøte . med alle involverte.

FAU 6. trinn 

xx.03.25 Klessalg. Salg av brukte klær i aula FAU- alle

xx.03.25 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU-leder

APRIL

xx.04.25 FAU møte

Skeie skole – lærerværelse/aula kl. 1930-2100 

• Planleggingsmøte

FAU leder 

xx.04.25
Fellesmøte for FAU og su-ledere
i Hundvåg bydel

Sted: lunde skole

Fauleder eller
nestleder og

SU-leder

17. mai møte 
Allmøte med alle foreldre i 6. trinn, informasjon om de ulike
arbeidsgruppene og påmelding til de ulike gruppene 

FAU 6. trinn 

Reflekser til elever Søke refleks til neste skole år, store størrelser

xx.04.25 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder

xx.04.25 Salg av klær Salgskveld, 18.00-20.00, oppmøte 17.30 Salg. alle

MAI

08.05.25
Planlegging sommeravslutning
og FAU møte

Skeie skole – lærerværelse kl. 1830

Fau-møte og sommeravslutning

FAU leder og
ansvarlig for
sommeravslutni
ng.

xx.05.25 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder

 17.05.25  17. mai arrangement  FAU 6. trinn + Korpset arrangerer – felles for Skeie og Lunde 

 

FAU 6. trinn og
8. trinn på
Lunde 

JUNI

xx.06.25 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder

??.06.25 FAU møte (ved behov) 
Skeie skole – lærerværelse kl. 1930-2100,

sluttplanlegging, felles skoleavslutning

Uke 24. 12 juni Felles skoleavslutning, slik som i
fjor.

Vedtak: Ja. Vi må å få noen inntekter slik at vi kan holde
skoleavslutning sammen med skolen årlig fremover. Forslag er
Salg av brukte klær, loddsalg, og eventuelt en kiosk.

Frukt kurver bestilles 2uker før

Leder(e) for
sommeravslutni
ng

Sept. 2026 FAU møte

Nytt skoleår valg av FAU og klassekontakter. + internt valg i fau.

Møte rett etter alle klassekontakter og FAU representanter er
valgt i samme mnd.
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12. ANSVARSFORDELING FAU

Fordeling av ansvar i FAU, og samtidig oppnå mer handlekraft

Leder har ansvar for å kalle inn til møtene, leder møtene og sende referatutkast til referent som da

sender til rektor og fauleder.

Rektor legger referat i pdf versjon på hjemmesiden med en melding til alle med link til referat.

Leder skriver også første møtereferat. Leder skal delta i bydels fau og Su møtet. Tar imot saker og

holder kontakt med skoleledelsen.

Roller

Oppgave (Rolle) Innhold (Oppgave)
Valgt
ansvalig
2025

Referent 1

Renskrive referat og ta egne notater slik at vi får med oss
det meste som blir sagt. Og sende referat til rektor i PDF
-versjon med kopi til fau-leder:
«Fau.skeieskole.stavanger@gmail.com» FAU leder skriver
ned stikkord i referatet under møtet.

Nina Helen
Halseid-Bu
dd

Referent 2 Samme som referent 1 ved fravær.
Ann
Jeanett
Paterson

Deltaker SU møte Informer FAU hva som skjedde på møtet
Kim
odland

Deltakere
tryggtrafikk ol. møte

Informer Fau hva som skjedde på møtet Tina Malde

Sponsor 17 mai Ordne med premier til lekene og loddsalget 6C,

Reflekskonkurranse
ansvarlig

Skaffe refleksvester til oppstart av reflekskonkurransen fra
Kiwi Skeie og kåre vinner.

Kari
Therese

 
For neste år bør det søkes etter reflekser allerede Q1 og
Q2 2025.

 

17.mai komite
ansvarlig 1

Overtar 17. mai Excel ark og kaller inn til møter
Ole knud
6B

17.mai komite
ansvarlig 2

Oppretter kontakt med FAU Lunde og Skolekorpset.
Arrangere toget i oddetallsår, hundvåg skole har ansvaret
partallsår

6A

Kasserer
(Styremedlem)

Økonomiansvarlig, lager sluttrapport for året, betale ut til
vinner av reflekskonkurranse. Kasserer blir og
styremedlem.

Jeanine
Pettersen

Nestleder Ansvar for årshjulet
Anders
Ree

Leder arrangement
Salg av brukte gjenglemte klær. Kaller inn til første møte
og skriver referat.

 Yvonne
Pedersen
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Leder felles
skoleavslutning 1

Ansvarlig for innkjøp og gjennomføring
Kari
Hatlestad

Leder felles
skoleavslutning 2

Samarbeider med nr 1
Elise
Svendsen

Søknader
Søke/rapporterer om penger til skoleavslutning, tilskudd
til border og stoler og 17.mai ol.

(Rektor)

 Søknader
Tilskudd fra kommunedelsutvalgene | Stavanger
kommune

 Nejla
Karahasan

FAU leder
Leder møte, skriver notater i møtet. Følge opp saker,
delta på KFU. Delta på bydelsutvelg-møte

Anders
Ree
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